
 
                                                                                                   Číslo materiálu: 04/05 
Komise: Komise kulturní 
Datum: 12.6 2019   18:00 hod 
Přítomni: 
 
 
 
Omluveni: 
 
 
Neomluven: 
Host: 

L. Frankovicová, K. Daczická, T. Morawski, V. Lebedová,  P. Bečán,  P. Apolen,  
L. Kment, A. Rezler, V. Veselý, M. Trdličková, J. Skyva, J. Brandejská – 
administrátor komise 
 
V. Balek, Š. Sokač, K. Špalková, J. Fraňková,  J. Veselá, B. Buňka 
    
 
Bc. Martin Starý 
 

Člen RM:  
Příští jednání: září 2019 

 1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
Rada města 
b e r e   n a   v ě d o m í zápis z jednání kulturní komise ze dne 12.6. 2019 
 
 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
 a) Předseda komise přivítal přítomné členy a seznámil je s programem jednání. 

T. Morawski – Dotační programy města Kutná Hora - kultura, do kterých byly zapracovány 
výstupy z pracovní skupiny a Kulturní komise, byly na jednání Rady města dne 12.6.2019 
usnesením č. 480/18 doporučeny Zastupitelstvu města dne 18.6.2019 ke schválení. Jediná 
připomínka ze strany rady města se týkala „Dotací na činnost organizace“. „Dotace na činnost 
organizace“ bude, stejně jako granty, řešit Kulturní komise a poté bude zahrnuto do rozpočtu 
města na rok 2020. Členové rady nesouhlasili s tím, že by měla být zrušena samostatná 
položka v rozpočtu „Calendarium Cuthna“, položka zůstane, ale akce  do ní nebude vybírat 
kulturní komise, vybere RM.  
P. Apolen – vznesl dotaz, jaký bude k „Dotacím na činnost organizace“ formulář. T. Morawski 
– podobný jako u grantového systému. Finanční prostředky z „Dotace na činnost“ nesmí být 
použity na akci/projekt uvedený v grantu a naopak. 

 
             b) V. Veselý – radní měst Kutná Hora, Kolín a Čáslav založili zapsaný spolek o vzájemné  
             spolupráci s názvem Turistická oblast Kutnohorsko a Kolínsko. V. Veselý se ptá, co je 
             předmětem spolupráce, řešila se ve skupině spolupráce v oblasti kultury ? Mluvil s lidmi ze   
             skupiny, část spolupráce by viděli v tom, že by se umělci z daných města prezentovali  
             vzájemně a na akce by mohla být zajištěna kyvadlová doprava. 
             L. Kment se ptal, zda by autobusy nemohly jezdit v rámci spolupráce mezi městy např. na  
             Kačinu. T. Morawski – při akcích si pořadatelé zajišťují dopravu sami. Dopravu do Muzea  
             na Kačině by si mělo zajišťovat muzeum. 

 c) T. Morawski – informoval o setkání vedení města s občany – byly dotazy, jak to bude dál 
s parkem pod Vlašským dvorem. Měla by proběhnout obnova sezení v parku, měl by být 
položen zátěžový trávník – do parku by se mohla vrátit akce Stříbření. 
 
d) P. Bečán -  proběhla akce Kmochův Kolín – nabídl někdo městu KH uspořádání koncertu 
v Kutné Hoře ? J. Brandejská – žádná nabídka na oddělení kultury nebyla doručena. 



 P. Bečán – jak je to s elektrifikací prostoru na Palackého náměstí, bude připravena na začátek 
sezóny ? J. Brandejská (oddělení školství a kultury MěÚ) k dotazu zjistila: odborem 
památkové péče bylo vydáno závazné stanovisko k úpravám a do začátku sezóny tj. do 
července 2019, by mělo být hotovo. První akce je na náměstí ohlášena na 30.7. do 2.8.2019 – 
Kinematograf bratří Čadíků.  
e) Dalším bodem jednání bylo představení III. ročníku Street art festivalu Město=galerie. Na 
jednání komise byl pozván pořadatel Bc. Martin Starý. Street art v Kutné Hoře je v zemích 
východního bloku největší. Umělci díla vytvoří za nízké honoráře, akce ho hodně sledovaná na 
sociálních sítích fb, Instagram atd. 
M. Starý – příprava akce běží – mrzí ho, že nevyšel záměr s betonovými T profily, které měly 
být umístěny u kruhového objezdu v ulici 17. listopadu. Oslovil Osadní výbor Šipší – závěr 
byl, že betonové prefabrikáty by  zvyšovaly teplotu kolem, chtěl tedy umístit na zelené plochy. 
Technickým oddělení MěÚ mu bylo sděleno, že by tady byla možnost umístění na dva měsíce. 
Město o jeho nabídku neprojevilo zájem. 
Zkoušel nabídnout umístění  panu Schwarzenbergovi – ten ale převádí pozemky na syna, takže 
je nechce zatížit. GASK jeho nabídku také nevyužije – akce nezapadá do celkové koncepce 
galerie. Ještě nabídl majiteli budovy Autoškoly – tam ale není dostatek místa.  
Pokusí se prefabrikáty umístit např. do Technických služeb s. r.o. a za rok se třeba situace 
změní a budou umístěny v prostoru. 
Do budoucna má záměr vytvořit brožuru pro zájemce Street artů – představuje si něco 
podobného, jako vydali Old Skauti – procházku po kapličkách. 
Na příští rok je plánováno začlenění velké plochy - zadní strana okresního archivu, byly by 
použity i 3D motivy. 
Program letošního III. ročníku Street artu viz příloha. 
 

 
Další jednání kulturní komise: září – přesné datum bude upřesněno  

 adresa: komise.kultura@konf.kutnahora.cz 
 
 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 
 
 
 
4) Reakce rady města: 
 

Zapsala: Jaroslava Brandejská 
Kontrolu provedl: Tomáš Morawski  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


